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Eva Gouwens stopt als ceo bij Fairphone. Ze stond zes jaar aan het roer van de duurzame
smartphoneproducent.

 Op LinkedIn vertelt Gouwens dat het een ‘natuurlijk moment’ is om te vertrekken. Ze licht haar keuze toe: “De
beslissing was niet makkelijk om te nemen, maar voor mij wel de juiste. In de woorden van Jacinda Ardern: 'Ik
weet wat deze baan vereist, en ik weet dat ik niet langer genoeg in de tank heb om het recht te doen.’ Zo
simpel is het.” 

Wie haar opvolgt is nog niet bekend. Momenteel wordt er nog naar een opvolger gezocht. 

Er is veel veranderd bij Fairphone sinds Gouwens rol van ceo op zich nam. "De afgelopen jaren heeft Fairphone
zich kunnen transformeren van een sociale beweging naar een impactvolle missie gedreven onderneming”, zei
Gouwens eerder in februari dit jaar. Het bedrijf haalde toen een investering op van in totaal 49 miljoen euro.

Met die kapitaalinjectie kan het Nederlandse bedrijf inzetten op groei en impact opschalen. Fairphone wil
onder meer de recycling in de hele keten versnellen, onder meer met programma’s rond mijnbouw in Afrika en
Zuid-Amerika en initiatieven voor eerlijke lonen in Azië. 
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